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IGRtŠČA SE
ODMOTAVA

Problem, o katerem smo poročali v
prejšnji številki glede mladinskega
igrišča, se je zapletel do te mere, da
so se stanovalci Kajuhove 34 a obr-
nili na komisijo za pritožbe pri občin-
ski skupščini Lj. Moste-Polje. Pred-
sednik te komisije Pavle Jeriha je
sklical sestanek, na katerega je po-
vabil predstavnike vseh za mladinsko
igrišče prizadetih in zainteresiranih.
Na sestanku, na katerem jeprišlo do
sporazumne rešitve problenra, so bili
prisotni vsi; manjkal je le predstav-
nik delovne organizacije Pionir, ki pa
je že predhodno izjavil tajniku KS
Selo, da so pripravljeni sprejeti ka-
kršnokoli pametno rešitev, ki od njih
ne bi terjala večjih (kolikšnih?) fi-
nančnih vlaganj.

Po dogovoru, kako naj bo s funk-
cionalnostjo igrišča v prihodnje, je
bil sprejet še sklep; Vsi zainteresirani
pripravijo do 20. maja 1984 predra-
čun stroškov in predloge izvajalcev
del. Do takrat naj se tudi dogovorijo
za nadaljnje vzdrževanje in uprav-
Ijanje igrišča. Za koordinacijo pri
izvrševanju tega sklepa je bil zadol-
žen predsednik sveta KS Selo Milan
Zaviršek.

Dodogovora je torej prišlo. Lahko
pa smo optimisti, da bo prišlo tudi do
uresničitve dogovora, saj je HS Ka-
juhove 34 a prevzet na svoja pleča
breme zasaditve dreves, mladinci KS
Selo pa so pripravljeni pri vseh delih
delati udarniško in tako zmanjšati
stroške.
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